
Bestyrelsesmøde d.24 September 2020 
Tilstede: Ejnar Jensen, Morten Bækgaard Olsen, Maiken Storm, Mads Mortensen 

Referat af sidste møde godkendt. 

 

- Der blev d.24 september afholdt generalforsamling, referat sendes til alle 
ejere 

-  Tilbud på udskiftning af samtlige ventilationsriste med insektnet er godkendt. 
Dette vil blive iværksat efter aftale med håndværkeren.  

- Der arbejdes stadig på at få etableret fibernet til ejerforeningen. Fibia er 
kommet med et udspil til hvorledes dette kan gøres. Der vil forventeligt 
komme yderligere information i postkassen hos lejlighedsejere hvor man skal 
give udtryk for om man ønsker at få sin lejlighed klargjort til fibernet.  

- Vi har modtaget en del anmodninger om medlemskab af ejerforeningens 
facebookgruppe. Desværre har en del af dem ikke svaret på de spørgsmål det 
kræves for at være medlem af gruppen og er derfor blevet afvist. Har du søgt 
og er blevet afvist så tænk over om du svarede på spørgsmålene og prøv så 
igen.  

- Ejerforeningen har en ledig plads i bestyrelsen. Er du ejer og har du lyst til at 
præge ejerforeningen i en positiv retning så kontakt os endelig, også hvis du 
blot ønsker at vide mere om virket som bestyrelsesmedlem. "#$% 

 

 

 

Fællesinformation 
• Husk som beboer at følge ejerforeningens facebookgruppe  

EF Kildemarksvænget. Vi vil bl.a. her komme med information og beboerne 
kan stille spørgsmål. 

• Ejerforeningen kan også kontaktes via hjemmesiden 
www.kildemarksvaenget.com 

• Husk vi er en ejerforening, bestyrelsen er frivillig, så hold den gode tone "#$% 

Mvh Bestyrelsen :)  


